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D.D.:   14-3-2019 
 
 
 
 
Inwoners hebben ons geattendeerd op het onderstaande. 
Onlangs zijn de aanslagen gemeentelijk belasting vastgesteld en door inwoners ontvangen. 
 
Daaruit blijkt dat: 
- het waterschap AA en MAAS int de watersysteemheffingen voor het lopende jaar 2019 
- de gemeente GB heft de onroerend zaak belasting voor het lopende jaar 2019 
- de gemeente GB heft de rioolheffing, de afvalstoffenheffing en de hondenbelasting achteraf 
voor het gehele jaar 2018 
- de gemeente GB brengt het ledigen van de diftar container per lediging in 2018 achteraf in 
2019 in rekening 
 
Conclusie: de gemeente ligt een jaar achter met de rioolheffing en de afvalstoffenheffing. 
Een gemeente die financieel toch al niet zo ruim in het jasje zit zou dit niet moeten doen. Los 
nog van dat een dergelijke belastinginning voor de inwoners onduidelijk en niet inzichtelijk is 
en bij verhuizing leidt tot een achteraf inning als verrassing. 
 
Vragen: 
1. klopt deze conclusie, en zo ja waarom is (in het verleden?) voor deze werkwijze gekozen? 
2. hoe doen andere gemeenten dit? 
 


